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Dagsorden 

• Valg af dirigent.

• Valg af referent.

• Bestyrelsens beretning

• Fremlæggelse og godkendelse af regnskab.

• Behandling af indkomne forslag.

• Fastsættelse af kontingent for 2025.

• Valg til bestyrelsen

• Valg af Suppleant til bestyrelsen

• Valg af revisor.

• Eventuelt.



Bestyrelsen

• Karl Krogshede: Formand
• Hanne Kongsted: Næstformand og sekretær
• Laila Hansen: Regnskab
• Kent Alex Sørensen: Trafik og anlæg
• Bente Slumstrup

• Karsten Joensen: Suppleant
• NN: Suppleant 



Beretning

• 2023 vil blive husket for det år vi mistede vores forsamlingshus, og startede kampen for at få det tilbage. 

• Det var året hvor vi fik et bump på vejen, men arbejdet for bedre trafikforhold i byen fortsætter

• Det var året hvor vi mistede en busrute til Hald ege, men hvor kampen for at få den tilbage er startet

• Det var året hvor vi måtte lukke for udlejning af forsamlingshuset, men har startet det igen 

• Det var året hvor børneudvalget fik afvist et forslag om madpakkehus, men prøver noget andet 

• Det var året hvor sidste udgave af bøgerne om Dollerup blev udgivet, Henning overtog for Birgit 



Køb af forsamlingshus

• Arbejdsgruppe har afdækket muligheder for køb
• Aftale med naturstyrelsen
• Købspris 1,6 mio kr. 
• vi mangler ca. 700.000 kr. 
• Projektforlængelse fra alle parter til november 2024 
• Funding arbejdet fortsætter
• Der kan blive behov for lokale donationer 
• Krav om mere almen formål i foreningens vedtægter



Vedligeholdelse 



Foredrag af Thorkild Ellerbæk 



Kunstudstilling



Fredagsfrokost



Sankthans



Workshop



Beboermøde 



Sensommer fest



Nytårsbrunch



Åben universitet streaming 



Bus til Hald Ege 
 

 

Lene Bitsch 

Dorothee Schlesinger 
Friedrich Schlesinger 

Jonas Brincher 
Dagmar Seeberg 

Kent Larsen 

Pernille Jørgensen 
Jeppe Svane 

Sophie Hjerl 

Kristina Jensen 
Torbjørn Seeberg 

Gerd Laugesen 
Koray Tasci 

Marie Hvidt 

Michael Bo Rasmussen 
Gitte Riis 

Kevin Donovan 
Karen Skaaning Ellerbæk Thorkild Ellerbaek 

Hanne Silke Christensen Inger Bruun 

Casper Weinrich  
Sara Berg 

Simone Jespersen 
Søren Würtz Bredahl 

Julie Lützen 

Anna Schönherz 
 

Ursula Seeberg 
Anders Lund 

Thomas Richard Guldsten 
Christensen 

Louise Guldsten Christensen Annette Frølund 
Per Beck 

Jette Vestergaard 
Lone Johansen 

Karen Jensen 

Aase Tonnesen 
Gert Jensen 

Grethe Holm 

Thor Holm 

Ditte Skytte 

Gert Franck Jacobsen 
Laila Graugaard Jensen 

Egon Agerskov Christensen Lene Gehlert 

Marion Huss 

Leo Brink Frederiksen 
Milia Drastrup Christensen Jannie Tanderup Sørensen Lars Handberg 

Malene Klitte Jensen 
Jonatan Damsgaard 

Vibeke Olesen 

Egon og Jonna Nielsen 
 

un Hollebeek 

Lotte Kristine Jørgensen 
Henrik Zacho 

Jacob Kjær Neumann 
Julia Kjær Neumann 

Kjeld Flammild 

Elsebeth Engel Mogensen Peter Hollebeek 
Jacob C. Ravn 

Ann Langbak 

Karsten Appel 

Dollerup Beboerforening v. 
formand Karl Krogshede 

Anette Kjær Nordborg 
Peter Winther Mogensen Signe 

Ekstrand Br 

Malene Tanderup 
 

 

Til Midttrafik og Viborg Kommune i forbindelse med høring om busrute 712 

Sendt per mail til hoering@midttrafik.dk 
 

 

Vi har brug for busforbindelsen til Hald Ege 

 

Det nye forslag til ruteplan for bus 712 truer vores samhørighed med Hald Ege og vil gøre Dollerup mindre attraktivt at 

bosætte sig i.  
Mulighederne for at være en del af fritids- og kulturlivet i Hald Ege begrænses markant, når forbindelsen reduceres til 

at være en skolebusforbindelse. Der lægges op til én kørsel til Hald Ege før klokken otte og tre returkørsler klokken 

13, 14 og 15. I dag har vi fire kørsler til Hald Ege og seks returkørsler. 

Da børnene i Dollerup hører til Hald Ege skoledistrikt er det også naturligt, at det er her, at børn og voksne deltager i 

lokale arrangementer og foreningslivet. Flere lægger derfor også frivillige timer i sports- og kulturforeningerne. 

Konsekvenserne af den foreslåede ruteføring strider direkte imod de mål, som Viborg Kommune har formuleret i 

forbindelse med Sammenhængsmodellen. Heri fremgår det blandt andet, at man ønsker, at færre skal føle sig 

ensomme i Viborg Kommune, og at fire ud af fem er medlem af en lokalforankret forening i 2025. Man ønsker at øge 

omfanget af frivillighed i Viborg Kommune, og at fire ud af fem er tilfredse med udbud og adgang til events og 

oplevelser. Samtidig ønsker man vækst i alle lokalsamfund over 200 indbyggere, og vores udledninger af 

drivhusgasser skal reduceres. Beskæring af busforbindelserne vil modarbejde at nå disse mål i de små samfund. 

Dollerup har de seneste år oplevet en tilstrømning af unge par med børn. Ved årsskiftet var hver fjerde indbygger i 

Dollerup jævnfør Viborg Kommunes optælling yngre end 17 år. For børn og unge har det værdi, at de sidst på dagen 

kan tage venner eller kærester med hjem. Busforbindelserne giver de unge frihed og mulighed for at træne 

selvstændighed. Denne mulighed vil forringes, hvis busruten beskæres. 

Det har værdi for forældrene med mulighed for hjemmearbejde, at man kan nøjes med én eller måske ingen bil. 

Derfor har vi brug for en rutebusforbindelse, som kører til Hald Ege. Samtidig kan de ældre indbyggere heller ikke 

tage til Hald Ege for at være en del af livet dér. Ellers er der risiko for, at vi fremadrettet ikke kan tiltrække nye beboere 

til Dollerup.  

Med den foreslåede føring af rute 712 vil det samme gælde for indbyggerne i Finderup, da bussen jævnfør planen 

ikke skal køre igennem Hald Ege. 
I den fremlagte ruteplan ønskes ruten ført fra Viborg til Finderup og videre til Dollerup, hvor bussen skal vende i et 

kryds med fem tilstødende veje. Det vurderes, at det vil øge risikoen for uheld på grund af terrænforskelle, fem 

tilstødende veje og at krydset er et samlingspunkt for vandrere på Hærvejen. 

Derfor foreslår vi, at rute 712 føres således: Viborg til Dollerup og videre til Finderup, hvor bussen kan vende i byens 

rundkørsel og køre retur til Viborg via Dollerup. På den måde bevarer såvel indbyggerne i Finderup som i Dollerup 

mulighederne for at deltage i aktiviteterne i Hald Ege. Anslået vil det øge rutens længde fra 16,8 kilometer til 18,5 

kilometer, men det vil med ovenstående in mente være den bedste løsning at lade bussen køre de knap to kilometer 

mere. 



Bump på vejen



Loppemarked



Bogudgivelse 



Æ’ bindstouw



Madpakkehus og aktivitetsplads



Juleklip 



Fastelavn



Vores håb for fremtiden

• Vi tror på at forsamlingshuset bliver vores 

• Der vil være mange flere faste og spontane aktiviteter 

• Færre udlejninger til gæster uden for Dollerup

• Der vil komme flere offentlige arrangementer

• Flere aktiviteter for børn

• Bedre trafikforhold 

• Gode busforbindelser til Dollerup



Regnskab
Indtægter

1 Medlemskontingent i alt 18.150 13.650,00

2 Udlejning af forsamlingshus 45.250 34.600,00

Tilskud 22.123 18.000,00

Indtægter ved arrangementer 3.143 1.772,00

Lokaleleje, Lokalhist. Arkiv 5.000 2.500,00

Indtægter i alt 93.666 70.522,00

Udgifter

3 Vand, el, olie mv. 52.777 34.823,69

Renovation (Naturstyrelsen) 9.248 7.959,81

Forsikring 7.843 7.820,59

4 Rengøring, forbrugsvarer mv. 3.121 1.886,53

5 Inventar og istandsættelser 3.524 252,00

6 Småanskaffelser 606 2.548,90

Arrangementer, udgifter 6.732 10.702,42

7 IT, hjemmeside mv. 578 60,00

Abonnement, Falck 2.611 2.791,78

9 Bank, renter, gebyrer mv. 1.771 1.187,56

MobilePay, omkostninger 1.233 505,92

8 Diverse omkostninger 3.000 3.448,02

Udgifter i alt 93.045 73.987,22

Årets resultat 621 -3.465,22

2022 2023

Regnskab Dollerup Beboerforening 2023



Balance 

Beholdning pr. 1. januar 2023 Beholdning pr. 1. januar 2024

Bank, Nordea 130.304 131.742,67

Kassebeholdning 513 914,00

Skelhøje Købmandsgård 13.600 8.295,57

Beholdning i alt 144.417 140.952,24

Årets resultat -3.465,22

Difference 0,2

Balance: 140.952,24



Fastsættelse af kontingent

Bestyrelsen foreslår at kontingentet hæves fra 150 til 250 kr. pr. 
person



Valg

På valg bestyrelse: 
 Karl Krogshede ( modtager genvalg )
 Bente Slumstrup

På valg suppleant:
 NN

Revisor: 
 Henning Wisbech ( modtager genvalg ) 



Eventuelt

Hverdagens usynlige helte

• Trine klarer udlejningen af huset

• Elsebeth går ud med bestyrelsesmateriale og blomster til nye beboere

• Karina sørger for vores hjemmeside og får vores nyheder ud 

• Peter hjælper med at finde fundingmuligheder 

• Utroligt mange kommer trofast til arrangementerne og er altid parat til at give en hånd med. 

• Og så er der alle dem vi måske har glemt 

• Skal vi ikke give os alle sammen en hånd. 
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